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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

§ 16   

Slöjdsalarna på Campus Konradsberg  

Svar på skrivelse från Lotta Edholm (L), Cecilia Brinck (M) och 
Christian Carlsson (KD) 

 
Beslut 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendet i ett tjänsteutlåtande från den 

26 februari 2018, dnr 1.1.3-9383/2017. 

 

Utbildningsnämnden har mottagit skrivelsen ” Slöjdsalarna på 

Campus Konradsberg” från Cecilia Brinck (M), Lotta Edholm 

(L), John Kåberg (C) och Christian Carlsson (KD). 

 

SISAB äger och förvaltar ett antal lokaler inom Konradsbergs-

området. Inom Konradsbergsområdet samsas flera skolor, 

förskolor, idrottsförvaltningen och andra verksamheter.  

 

De lokaler som utbildningsförvaltningen hyr av SISAB är 

antingen fördelade till specifik skola eller så ansvarar 

utbildningsförvaltningens enhet Campus Konradsberg för 

lokalerna. Detta gäller för egen verksamhet, samnyttjande eller 

på grund av att lokaler anpassats för någon av 

utbildningsförvaltningens verksamheter. 

 

För utbildningsförvaltningens enhet Campus Konradsberg är det 

administrativ chef vid enheten som generellt beslutar om hur 

lokalerna nyttjas, vid behov i samråd med andra aktörer som 

andra skolenheter, gymnasieavdelningen, 

grundskoleavdelningen och lokalenheten. 

 

Två slöjdsalar disponeras idag för eleverna på den kommunala 

grundskolan på Konradsberg och det beräknas täcka det 

framtida behovet för den kommunala grundskolan. 

Utbildningsförvaltningen har för närvarande ingen övrig 

planering för slöjdundervisning för de aktörer som är 

hyresgäster i de lokaler som SISAB äger och förvaltar inom 

området. 

 
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom gymnasieavdelningen i samverkan 

med grundskoleavdelningen och avdelningen för ekonomi och 

styrning. 

 
Förvaltningens förslag till beslut 
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Utbildningsnämnden 

 

stockholm.se 

 

Förvaltningen föreslår utbildningsnämnden att besluta följande: 

 

Utbildningsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden yrkade bifall till förvaltningens förslag och 

förklarade sig finna att nämnden beslutat i enlighet med detta. 

 
Särskilt uttalande 

Lotta Edholm m.fl. (L) och Cecilia Brinck m.fl. (M) anmälde ett 

särskilt uttalande enligt nedan: 

 

Det är viktigt att kommunikationen mellan SISAB, kommunala 

skolor och fristående skolor fungerar när man delar på samma 

lokaler, skolgård eller andra funktioner. Eventuella förändringar 

bör genomföras med stor framförhållning och med elevernas 

kunskapsinhämtning i fokus.  Det är önskvärt att alla aktörer 

arbetar långsiktigt och med perspektivet att elevernas 

undervisning, i samtliga ämnen, ska fortskrida på ett 

ändamålsenligt sätt. 

 

Stadens sätt att hantera exempelvis Stockholms internationella 

Montessoriskola tyder inte på att man är angelägen om att 

säkerställa att högkvalitativa och uppskattade verksamheter ska 

kunna stanna kvar vid Konradsberg. Det är beklagligt. 

 
Ersättaryttrande  

John Kåberg (C) hänvisade till det särskilda uttalande 

gemensamt från Liberalerna och Moderaterna. 


